
 
Informaatioverkostojen kilta Athene ry 
Hallituksen kokous 28/2017 
Aika: 6.11.2017, 13.15 
Paikka: T-talo, C210 

 

Puheenjohtaja: Antti Tolppanen 

Sihteeri: Katri Mäki-Kullas 

Paikalla:  

Antti Tolppanen 

Hanna Hämäläinen 

Katri Saarinen 

Georg Ostrovski 

Jesse Palo 

Robert Kokkola 

Ville Kumpulainen 

Katri Mäki-Kullas 

Matti Talvela (saapui kohdassa 13.2) 

 

1. Kokouksen avaus 

Kokous avattiin kello 13.17. 

 

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 

Kokouskutsu on lähetetty ajoissa ja paikalla on päätösvaltainen määrä hallituksen jäseniä. 

Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 

 

3. Pöytäkirjantarkastajien valinta 

Valittiin Hanna Hämäläinen ja Robert Kokkola. 

 

4. Kokouksen työjärjestyksen hyväksyminen 

Hyväksyttiin sellaisenaan. 

 

5. Ilmoitusasiat 

Kokouseväänä Juhlapöydän konvehteja. 

 

6. Hyväksyttävät laskut 

 

Laskut: 

 

Saaja  Summa  Perustelu  Päätös 

HD-group Oy  3360,00  Haalaritilaus  Hyväksyttiin 

Helsingin yliopisto  532,00  Palloilusarjojen 

osallistumismaksut 

Hyväksyttiin, 

Korvaa 25.10. 

hyväksytyn, 

jota ei makseta. 
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Jalostajat  335,58  SCI-sitsien astiavuokra  Hyväksyttiin 

 

 

Rahankäyttöselvitykset: 

 

Saaja  Summa  Perustelu  Päätös 

Kaarlo Kock  18,90  Vikavirtasuoja Marathonille  Hyväksyttiin 

Jesse Palo  136,42  Kahvia ja maitoa  Hyväksyttiin 

Jesse Palo  10,67  Kertiksiä vaalikokouksen tauolle  Hyväksyttiin 

Jesse Palo  26,64  Kurpitsansyöntikilpailu  Hyväksyttiin 

Katri Saarinen  102,93  Vaalikokouksen tarjoilut  Hyväksyttiin 

Juuso Mikkonen  37,50  Potentiaalintasauksen 

edustuspaikka 

Hyväksyttiin 

Roosa Kujanpää  14,52  Vaalijatkojen koristeet  Hyväksyttiin 

Matti Talvela  75,00  Marathonin bussikuskin 

majoitus 

Hyväksyttiin 

 

 

7. Mitä kuuluu? -kierros 

 

Katri S: Vieläkin kipeä. 

Georg: Ihan hyvää, vähän lanitusta viikonloppuna. 

Ville: Lauantaina rankkaa, sunnuntaina rennompaa. 

Robert: Ostin paketin suklaajäätelöä. 

Jesse: Hyvää kuuluu, kiitos. 

Katri MK: Kuuluu hyvää, vaihdoin renkaat aamulla. 

Antti: Hauska viikonloppu, nyt pientä koulustressiä. 

Hanna: Marathonkuppa ei vaan irrota otetta. 

 

8. Talous- ja hallintoasiat 

1. Uudet jäsenet 

Hyväksyttiin Niko Kälkäjä killan varsinaiseksi jäseneksi. 

 

2. BMI-rahat 
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Konsultoitu Ahto Harmoa AYY:ltä, seuraavana LKS kontaktointi. 

 

3. Vaalit 25.10. 

Vaalit kesti 6 tuntia.  

 

4. Seuraajien perehdytys ja testamentit 

Seuraajat tiedossa. Moni ollut jo yhteydessä seuraajiinsa. Testamenttien valmistelua 

voi jo aloittaa. Testamenttien deadline 21.12. ja kopiot Joelille. AYY:n 

yhdistyskoulutuksesta tietoa seuraavalle hallitukselle. 

 

5. Toimareiden kuulumiset (Vuosijuhlatirehtöörit, VujuTMK, Namutääti, OTMK) 

OTMK haluaa järjestää teenmaistelun, kuppeja odotetaan. VujuTMK:lla homma 

hanskassa.  

 

6. Mitä muuta tuli tehtyä? 

- 

 

9. Ulkosuhteet 

1. Hallitusyhteistyö 

Ensi viikolla Megazone Prodekon kanssa.  

 

2. Alumnitoiminta 

Uudet alumnisuhdevastaavat valittu, Lottery kierroksella myös alumneja mukana.  

 

3. Athene Angels 

Kontaktipankki julkaistu. Kutsuttu Pizzaa&Pähkinään.  

 

4. PD-anomukset 

Ei uusia anomuksia. 

 

5. SCI-tapahtuma 27.10. 

Tapahtumasta tykättiin. Kaikki sujui hyvin. Fuksiscivaa oli menestys ja kaikki palaute 

oli positiivista. Suositellaan että jatkossakin järjestetään.  

 

6. MEGA-pikkujoulusitsit 13.12. 

Ensi viikolla kokous.  

 

7. Toimareiden kuulumiset (Kulttuurineuvokset, Alumnisuhdevastaavat, Athene 

Angels -vastaavat) 

Lightning Talksista tykättiin. Kulttuurineuvosten mukaan Olkkariklubin fb-tapahtuma 

tulee pian. Alumnnisuhdevastaaville kuuluu hyvää, Veera täytti vuosia. Athene Angels 
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-vastaava Märt kyselee huppunsa perään. 

  

8. Mitä muuta tuli tehtyä? 

AMS mukaan ystävänpäiväsitseille.  

 

10. Tiedotusasiat 

1. Sosiaalinen media 

Snapchat vaihdossa oleville. 

 

2. Kukka 

Kukka on nyt painossa.  

 

3. Toimareiden kuulumiset (CTO, Tietskarijengi, Valokuvaaja, Kukan 

toimitussihteeri, Kukan toimittajat, Kukan taittajat, Historioitsija, Twitterguru) 

Toimareille kuuluu hyvää.  

 

4. Mitä muuta tuli tehtyä? 

- 

 

11. Tapahtumat 

1. HöpöHöpö-sitsit 4.11. 

Menestys. Valokuvia ei otettu. Jatkopaikkaa ei käytetty, vaan vietettiin jatkot Smökissä.  

 

2. Toimarien kiitosbrunssi 14.11. 

Ilmo sulkeutuu perjantaina. Muistutellaan toimareita. Antti laittaa toimareille 

sähköpostia. 

 

3. Infoähky 17.11. 

Ähky ensi viikolla. Pyydetään vuosijuhlatirehtööreiltä tarkka aikataulu. Hallitus 

paikalle tunti ennen kokkareiden alkua. Hienoa, että paikka vaihdettiin. 

 

4. Toimareiden kuulumiset (Lukkarimestari, Lukkarit, PikkuIE) 

Lukkarit veti hienot sitsit ja PikkuIE esiintyy AA-vujuilla.  

 

5. Mitä muuta tuli tehtyä? 

- 

 

12. Opintoasiat 

1. Opintosektorin kuulumisia 

 Aika hiljaista, ei ole ollut kokouksia. Huomenna koulutusneuvoston kokous. 
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2. Upright Project 

Lounastettu heidän kanssa Toni Astalan kanssa. Pitävät Pizzaa&Pähkinää ensi vuonna 

ja kirjoittavat julkaisuun. 

 

3. Infon professuuri 

Ville ja Cecilia ovat valmistelleet listaa firmoille tarjottavista asioista esim. Rekry. 

Listan on tarkoitus olla valmiina perjantaihin mennessä. Etenee hyvin ja tilanne 

vaikuttaa lupaavalta. Uudet toimijat projektiin mukaan.  

 

4. Toimareiden kuulumiset (PizzaOravat, Abinaattorit, ABInat, BMI-vastaavat, 

Sosiaalipoliitikko) 

Menee hyvin. Ensi viikolla Pizzaa&Pähkinää.  

 

5. Mitä muuta tuli tehtyä? 

- 

 

13. KV-asiat 

1. KV-sektorin kuulumiset 

Kulkutagit saatu vaihtareille. 

 

2. Vaihtosauna 11.12. 

Rantsu varattu ja järjestetään fyysikoiden kanssa. Täytyy rekrytä puhujia. 

 

Matti saapui 13.59. 

 

3. ESTIEM 

Ei osallistujia TIMES-kilpailussa. Logoehdotuksia ei ole vielä tullut.  

 

4. Mitä muuta tuli tehtyä? 

Seuraaja valittiin. Ei tietoa tuleeko vaihtareita lisää vuodenvaihteessa. 

KV-isoilukorvaus etenee ja tieto välitettu KV-isoille. 

 

14. Yrityssuhteet 

1. Yrityssuhdesektorin kuulumiset 

Lähtenyt hyvin taas vauhtiin. Pinja Hokkanen menossa Solitan Alumniexculle. 

 

2. Yritystapaamiset 

Netlight ensi viikolla. 

 

3. Merikortteli Case Night 2.11. 

Onnistunut tapahtuma. Tuli positiivista palautetta.  
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4. Toimareiden kuulumiset (Rekrymestari, Excumestari, Marathoonarit, 

TEK-kiltayhdyshenkilö) 

Excumestari tekee yritysten excuopasta.  

 

5. Mitä muuta tuli tehtyä? 

Ville hioo vielä rekrykanavien koodit kuntoon. 

 

15. Phuksiasiat 

1. Phuksisektorin kuulumiset 

Kipparinvartteja on antoisaa hoitaa.  

 

2. Fuksien juhlasitsit 

Sitsit on huomenna tiistaina ja työt alkavat aamulla. Athenelta 8 phuksia 

osallistumassa. Koristeluun panostettu.  

 

3. PhabuISOiltamat 

Tulee kuun lopussa, järjestetään Reaktorin uudella toimistolla maanantaina 27.11. 

Antti Nupponen ottanut koppia. 

 

4. Toimareiden kuulumiset (ISOvastaava, Hercules & Xena) 

ISOvastaava vielä sairastelee, muuten kuuluu hyvää. 

 

5. Mitä muuta tuli tehtyä? 

Uusi kapteeni iloitsee. 

 

16. Muu toiminta 

1. Kiltalaisten aloitteet 

Ei ole tullut.  

 

2. Teekkariperinnejuhlan lippukulkue 

Timo Luukkola, Vili Kurppa ja Katri Mäki-Kullas hoitaa. Ohjeet lippukulkueesta tullut.  

 

3. Kunniamerkit 

Puheita ei vielä kirjoitettu, kaikki hallituslaiset voivat vielä osallistua teksteihin 

sunnuntaihin mennessä. 

 

4. Kiltatuotteet 

Mari tekee swägikilpailun äänestyksen. 

 

5. Vuosijuhlaedustukset 
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Stimulaation kutsua ei ole näkynyt, mutta saattaa olla postilaatikossa. Vujuille 

kuitenkin jo ilmottu. Teekkariperinnejuhlan lahja täytyy päättää ja valmistella.  

 

6. Sakkojen päivitys 

Ei sakkoja. 

 

7. Seuraavan kokouksen pullavuoro 

Pullavuorossa Matti Talvela. 

 

8. Pöytäkirjojen tarkistukset 

On hoidettu ajallaan. 

 

17. Muut esille tulevat asiat 

Joel Lappalaisen kanssa yleiskeskustelu puheenjohtajan virasta. Hallitusten välisen 

workshopin järjestämista mietittiin. HalPerSe 5.-7.1.2018. 

 

18. Seuraava kokous 

15.11. keskiviikkona klo 12.15. 

 

19. Kokouksen päättäminen 

Kokous päätettiin klo 14.25. 

 

 

 

Pöytäkirjantarkastajat: 

  

  

  

  

_____________________________  ____________________________ 

Hanna Hämäläinen Robert Kokkola  

  

  

Puheenjohtaja ja sihteeri: 

  

  

  

  

____________________________  ____________________________ 

Antti Tolppanen Katri Mäki-Kullas 

 


